
HÄstliv
Sonia har ju inte haft någon egen häst sedan jag fick ta 
bort Tindra 2022, men har fått rida stallkompisarnas 
hästar och vi har bl.a haft ridlektioner på torsdagarna. 
Då Skati gick bort förra året har vi turats om mer än 
tidigare.

Ganska snart bestämde sig Bo och Britta att sluta med 
hästar och ett tag funderade Agneta på det också, men 
ändrade sig sedan till min glädje. Frodi och Birk blev i 
alla fall kvar ända till senhösten så det hann bli en hel 
del ridturer i alla fall. Tack kära vänner för lånet. Frodi 
flyttade till Nina Sterby och de bondade direkt. Birk 
flyttade till ett stall i Upplands Väsby och blev snabbt 
god vän med de för honom nya hästarna.

Sonia fick äntligen ändan ur vagnen och åkte på hästre-
san som hon funderat på sedan hon fick ta bort Tindra. 
Hon tog en tvådagarstur till Ofelas https://ofelas.se/sv/
hem/. Den första dagen blir det ritt genom tallurskog 
och upp på lågfjällen nära gården där de har hästarna. 
Ganska mycket höstfärger fanns det, med en majoritet 
av gult och med enstaka fläckar av rött där ripbären 

dominerade. Hästen Mattur var perfekt för mig, myck-
et trygg och rätt enkel att få till tölten på och alldeles 
lagom fart för mig. Dagen efter red vi från Nikkaloukta 
mot Kebnekajse. Underbart att ha det fjället i fonden 
medan man red, eller egentligen Toulpagorni (dock 
utan snö i kratern). Som guide i vår lilla grupp hade 
vi Claudia Mann som gjorde ritten perfekt. Claudia är 
dotter till Iris och Stefan Mann, som jag känner sedan 
sportdykningsåren.

Till Svista flyttade Malin Fagerström med två island-
shästar Isak och Hagbarth som kallas Hagge. Hopsläp-
pet gick väldigt lugnt, men någon dag senare var Hagge 
halt. Det blir långvarig konvalescens och ännu vid 
årsskiftet stod han på sjukbox. Men nu verkar det som 
att det går åt rätt håll.



Lite bilder från häst- och annat djurliv. Längst ned från ridturen i Kebnekajsefjällen.


